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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2024/25:909 Samordnad registerkontroll på Bolagsverket

Arbetslivskriminaliteten är ett stort problem på svensk arbetsmarknad.

När seriösa företag och oseriösa företag konkurrerar på samma marknad blir det 
tyvärr ofta de oseriösa som vinner upphandlingar på grund av lägre priser. 
Kriminella som agerar i företag betalar ofta inte skatter, avgifter eller löner. De 
följer inte heller andra arbetsrättsliga villkor och arbetsmiljölagar som andra 
företag på marknaden.

I augusti 2023 lämnade Leverantörskontrollutredningen över sitt betänkande till 
statsrådet Erik Slottner. I betänkandet föreslogs bland annat att Bolagsverket 
ska ansvara för att tillhandahålla ett system för samordnad registerkontroll. 
Detta register skulle innebära att upphandlande myndigheter och enheter skulle 
få bättre kontroll på de företag som lämnar in anbud.

I regleringsbrevet för 2025 har nu Bolagsverket fått ett uppdrag att ta fram ett 
sådant system, som ska vara på plats till 2027. Detta är väldigt sent, 
för systemet skulle behöva vara på plats tidigare än så.

Min fråga till statsrådet Erik Slottner är därför:

 

Varför ska det dröja till 2027 innan ett sådant register ska kunna vara på plats?

………………………………………

Gunilla Carlsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-14
Besvaras senast
2025-03-26 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


